First Vice-Rector - Vice-Rector for Academic Affairs KNU named after Zh. Balasagyn A.B. Shamshiev

« »2025-г.

Plan for providing information on the implementation of the Sustainable Development Goals of KNU named after Zh. Balasagyn for its placement in the QS Quatguarelli Symonds sustainability rating.

Tasks	Tasks Code	Tasks Code Activities Indicators	Tasks Code Activities Indicators
ity		Provide data on the total area of buildings of the campuses of KNU named after Zh. Balasagyn	Total land area S — 220877 m2, Usable area, m2, (according to technical passport) $S = 112219.7$ m2.
ntal sustainability		Provide information on water consumption at the university for the previous reporting year. Use cubic meters (m3), where 1,000L = 1 m3.	Water consumption data for the university in 2024: Water 74,530 m3. Effluent 83,012 m3.
Environmental		Provide information on the university's energy consumption for the previous reporting year.	Information on electricity consumption at the university for 2024: 2807423.34 kWh/year.

Chief Engineer

for Operation of Buildings and Structures

A.T. Mamatov

Первыі по учеб	і прој ной р	баласагына
		_ А.Б. Шамшиев
**	>>	2025-г.

План предоставления информации по реализации Целей Устойчивого Развития КНУ им.Ж.Баласагына для её размещения в рейтинге устойчивости QS Quatguarelli Symonds.

Задачи	Код	Мероприятия	Индикаторы
Экологисечкая учтойчивость	ES7.2	Предоставьте данные об общей площади зданий кампусов КНУ им.Ж.Баласагына	Общая площадь земли $S = 220877 \text{ м}^2$, Полезная площадь, M^2 , (по тех. паспорту) $S = 112219,7 \text{ м}^2$.
		Предоставьте сведения о потреблении воды в университете за предыдущий отчётный год. Используйте кубические метры (м³), где 1,000л = 1 м³.	Сведение о потреблении воды в университете за 2024 год: Вода 74530 м^3 . Стоки 83012 м^3 .
		Предоставьте сведения о потреблении энергии в университете за предыдущий отчётный год. Используйте кВтч/год.	Сведение о потреблении электроэнергии в университете за 2024 год 2807423,34 кВтч/год.

Главный инженер по эксплуатации зданий и сооружений

Bent of

А.Т. Маматов